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致：各領隊 / 隊長
事: 赤柱龍舟短途邀請賽
日：2005年1月12日

「第四屆 赤柱龍舟短途邀請賽」

        龍舟比賽近年發展迅速，本會賽事亦日漸壯大矚目，本賽會徇眾要求，除端午正日龍舟競度及開開全年訓練之外，再次加辦更多定期賽事。現定於西歷2005年6月5日〈星期日，即端午節前僅六天〉上午9 時至下午4時，於赤柱正灘舉行「第四屆赤柱龍舟短途邀請賽」，現來函誠邀貴會派員參賽。
本短途賽之賽例與賽制與端午節赤柱龍舟錦標賽稍有別，敬請留意，例如只設男子、女子及* 混合三組 [ *混合組為今年新增項目，依國際賽規定出賽女「槳手」人數必須為8至12名之間。] ，不再分其他組別或級別，賽程為200米，且准用私家槳等。敬請盡早回覆並聯同報名費HK$2000以劃線支票寄交本會，支票須寫明支付「赤柱居民聯誼會有限公司」。截止日期為4月15日，被接納之隊伍，稍後將收到比賽詳情 。由於這次比賽與端午節正日賽期接近，預計參加隊伍會創新高，越區參賽的好手踴躍。暫定上限為50隊，額滿即止。欲免向隅，請提早報名。如貴隊要求賽前額外練習，請與本會秘書處聯絡。本會盡量配合，費用如下：

	賽前練習
	租船費 
	300元 / 小時

	
	舵手費
	150元 / 小時

	
	教練費
	400元 / 小時

	比賽當日
	舵手費
	150元 / 每次 


如有查詢，歡迎與本會職員聯絡。順祝貴隊仝人身心康泰，成績美滿!
  赤柱居民聯誼會
   主席 王錦泉 謹啟  
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To    : Team Managers of Dragon Boating
Date  : 12 January 05
Ref   : Stanley Short Course Invitational 2005 & practice arrangement

Dear Sir /Madam,

4th Stanley Dragon Boat Short Course Invitational
Dragon boating has been developing rapidly as a popular water sport nowadays worldwide, and the event organized by Stanley Residents Assn has grown big and famous. Responding to demand, the Assn will, on top of the yearly Tuen Ng Festival championships in June as well as year-round trainings, organise more regular competition in the year. The captioned smaller scale 200 meter event will be staged for such purpose on 5 June 2005 (*Sunday, just 6 days before Tuen Ng Festival) at the Stanley Main Beach from 9 am to 4 pm.We are pleased to invite participation of your team. Please complete and return the  entry form promptly by post with a cheque for the entry fee of HK$2000 ASAP. Cheques should be made payable to the Stanley Residents Association Ltd. and deadline for this  entry is 15 April on a first come first serve basis. Successful applicants will be provided with futher race information shortly. 
Please note that this short-course invitational race differs slightly comparing with the mega event of Stanley Tuen Ng championships in terms of rules and race format, such as there will only be three groups for entry ( Men’s, Ladies' and *mixed events ) without further classification and grading ( * The mixed event is a new arrangement this year, with crew composition of 8 to 12 female “paddlers”, as specified in international rules), a shorter 200 meter course and the free use of private paddles, etc.  As this event is re-scheduled to fall on a day so close to the Tuen Ng Festival tis year, a high and record-breaking turn-out, as well as large number of cross-district elite entries is expected. To secure a place for your team within the 50-team ceiling, you are adviced to submit the form at your earliest convenience.
If you need extra practice for preparation, please feel free to liaise with our staff. Charges will be taken at the following rate :
	Pre-race Practice
	Dragon boat hire
	HK$300 /hr

	
	Steersman
	HK$150 /hr

	
	Coach 
	HK$400 /hr

	Race Day
	Steersman
	HK$150 /round  


Please do not hesitate to contact our staff for further enquiry.

With all our best wishes for your team !

Yours truly,

Alson Wong

Chairman

Stanley Residents Association 
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